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خبر

آب  ایتالیا، ضدعفونی کننده  کاردیف  دانشگاه  محققان 
بسیار موثری را معرفی کردند که با استفاده از هیدروژن 
ضدعفونی کننده  این  می شود.  ایجاد  محل  در  هوا  و 
برای از بین بردن ویروس و باکتری، میلیون بار موثرتر از 

روش های تجاری سنتی است.
فن آوری  در  انقلابی  روش  محققان  ارث،  از  نقل  به 
گندزدایی آب ایجاد کردند و فرصتی بی سابقه برای تامین 
آب پاک برای جوامعی فراهم می کنند که بیشترین نیاز 
را دارند. در این روش کاتالیزور ساخته شده از طلا و 
را در خود جای داده و  پالادیوم، هیدروژن و اکسیژن 

پراکسید هیدروژن تشکیل می دهد.
تن  چهارمیلیون  از  بیش  سالانه  است،  شایان ذکر 
شیمیایی  مواد  و  می شود  تولید  پراکسیدهیدروژن 
آن  اثربخشی  از  می شود،  اضافه  که  تثبیت کننده ای 
گزینه  کلر  افزودن  می کاهد.  ضدعفونی کننده  به عنوان 
دیگری برای گندزدایی آب است اما می تواند با ترکیبات 

طبیعی موجود در آب واکنش نشان داده و ترکیبات سمی 
ایجاد کند.

متخصصان افزودند: توانایی تولید پراکسید هیدروژن در 
زمان استفاده می تواند بر سایر موارد مرتبط با روش های 
تجاری برتری داشته باشد. روش جدید در از بین بردن 
باکتری ها ۱۰ میلیون برابر قوی تر از مقدار معادل پراکسید 
هیدروژن صنعتی و بیش از ۱۰۰ میلیون بار موثرتر از 

کلرزنی است.
گفت:  بررسی  این  محقق  هاچینگز،  گراهام  پروفسور 
فعالیت های ضد باکتری و ازبین بردن ویروس به طور 
قابل توجهی افزایش یافته است، استفاده از این کاتالیزور 
به جای پراکسید هیدروژن تجاری یا کلرزنی در واکنش 
هیدروژن و اکسیژن انقلابی در فن آوری های ضدعفونی 

آب در سراسر جهان ایجاد خواهد کرد.
در حال حاضر برای ضدعفونی آب در یک فرایند یک  
مرحله ای علاوه بر کاتالیزور به آب آلوده و برق نیاز است. 

نکته مهم اینجاست که این فرایند ضدعفونی آب نسبت 
به روش های معمول که در یک بازه زمانی بی اثر هستند، 
سرعت بیشتری دارد و از تشکیل ترکیبات خطرناک و 
زیست لایه که می تواند به رشد باکتری و ویروس کمک 

کند، جلوگیری می شود.

مخبر گفت: تاکنون ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار دُز واکسن کوو 
ایران برکت تولید شده که ۴۰۰ هزار دُز آن تحویل وزارت 

بهداشت شده است.
ارسال  درباره  امام  حضرت  فرمان  ستاد  رئیس  مخبر 
سیستان  خروج  برای  ستاد  این  اقدامات  و  محموله 
استان  وضعیت  گفت:  قرمز  وضعیت  از  بلوچستان 
سیستان و بلوچستان قرمز است و طبیعتا باید ما هم 
با اقداماتی به مردم شریف این استان کمک کنیم. با 
آغاز  امروز  از  اقدام  دوازده  بهداشت  وزارت  هماهنگی 

خواهد شد.
مخبر با ابراز امیدواری پایان یافتن موج کرونا در استان 
سیستان بلوچستان درباره واکسیناسیون توضیح داد: ما 

مسئول توزیع و تزریق واکسن نیستیم اما به وعده هایی 
که داده ایم یعنی آماده سازی واکسن در خرداد و تیرماه 
با  واکسیناسیون عمومی  لحظه ای که  از  عمل کردیم. 
واکسن برکت را شروع کردیم تا کنون نزدیک به ۲ میلیون 
۷۰۰ هزار دوز واکسن تولید شده و ۴۰۰ هزار دوز آن تحویل 
وزارت بهداشت شد. مابقی دوز های واکسن کوو برکت در 

حال گذراندن تست و مرحله خالص سازی هستند.
او در پایان گفت: به محض اینکه این مراحل به پایان 
وزارت  اختیار  در  برکت  واکسن  دوز های  تمام  برسد 
بهداشت قرار می گیرد. ما طبق وعده ای که دادیم تا پایان 
شهریور بیش از ۵۰ میلیون دوز واکسن کوو برکت تحویل 

وزارت بهداشت می دهیم.

از  بزرگ  تهران  آگاهی  پلیس  رئیس  علیرضا  سردار 
دستگیری ۵ زورگیر پس از اولین سرقت خبر داد.

سردار لطفی در تشریح جزئیات این خبر اظهار داشت: ۲۰ 
اردیبهشت امسال  خانم جوانی هراسان با پلیس تماس 
گرفت و از آدم ربایی خبر داد و گفت که شب گذشته 
در میدان شهید طهرانی مقدم سوار بر خودروی تاکسی 
پارس  پژو  خودروی  یک  مسیر  در  اما  شده  اینترنتی 

خاکستری رنگ جلوی خودروی تاکسی را گرفت و  با نشان 
دادن تجهیزاتی از قبیل بی سیم و شوکر و اعلام اینکه  

مامور هستند وی را به اجبار سوار خودرویشان کردند.  
رئیس پلیس آگاهی پایتخت خاطرنشان کرد: فرامرز و 
اعضای باند به آدم ربایی و سرقت از شاکی اعتراف کرده 
و برای انجام تحقیقات تکمیلی در اختیار کارآگاهان اداره 

پنجم این پلیس قرار گرفتند.

۱۱۱ بیمار کووید۱۹ طی ۲۴ ساعت گذشته جان خود را از 
دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری در کشور 

به ۸۴ هزار و ۶۲۷ نفر رسید.
تا کنون دو میلیون ۹۱۴ هزار و ۸۳۰ نفر از بیماران، بهبود 
یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند و سه هزار 
و ۲۰۷ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند 
و مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به سه میلیون و 
۲۴۱ هزار و ۳۷ نفر رسید، تا کنون ۲۳ میلیون و ۸۸۸ 
هزار و ۸۶۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام 

شده است.
بر اساس این گزارش، اکنون ۹۲ شهر کشور در وضعیت 

قرمز، ۱۸۳ شهر در وضعیت نارنجی، ۱۷۳ شهر در وضعیت 
زرد قرار دارند.

اول  دوز  نفر  و ۴۳۹  هزار  و ۴۵۳  میلیون  کنون ۴  تا 
واکسن کرونا و یک میلیون و ۸۷۱ هزار و ۲۶۸ نفر نیز دوز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده 

در کشور به ۶ میلیون و ۳۲۴ هزار و ۷۰۷ د دوز رسید.
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۸ هزار و ۳۴۱ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۱۲۰ نفر از آنها بستری 

شدند.
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کرونا در ایران

محرومیتِ عجین شده؛

سیستان »جــان« ندارد!
از  که  اخباری  لابِلای  در 
تزریق  های روزانه میلیون ها 
در  کرونا  واکسن  از  دُز 
کشورهای مختلف به گوش 
می رسد، پیکِ پنجم کرونا 
آغاز  ما  ایرانِ  در  هم رسما 
از  جدیدی  فازِ  وارد  تا  شد 
بیماری  این  همه گیری 
اما در میان تمامِ رنگ آمیزی های  باشیم،  در کشورمان 
کرونایی اعلام شده از سوی وزارت بهداشت، رنگِ رُخسارهِ 
سیستان و بلوچستانِ دائم المحروم و مردمانِ همیشه 
مظلومش، از جای جای کشور سرخ تر شده و خبر از حالِ 

خراب این استانِ جنوبی کشور می دهد.
و  سیستان  احوالِ  از  خلاصه ای  بحران،  پشتِ  بحران 
بلوچستان در این سالیان اخیر است، متاسفانه استانِ 
سیستان و بلوچستان به طرز عجیبی، هر آنچه را به عنوان 

مشکل می توان تصور کرد در خود جای داده است.
محرومیت،  عادی سازی  و  کرده  جاخشک  مطلق  فقر 
حقیقتی غیرقابل انکار از وضعیت اسفناکِ این استان 
کشور است، غم نان و بی آبی، بیکاری و کودکان بازمانده 
از تحصیل، محرومیت از توسعه و مردمانی در انزوا مانده، 
توصیف کوتاهی از بحرانی عظیم است، که حالا همه گیری 
انواع و اقسام کرونا هم مزید بر علت شده و دیگر جان 

و توانی برای مردمان آن سرزمین باقی نگذاشته است.
آنچه که عیان است، دولت با محروم بودن سیستان و 
بلوچستان کنار آمده و مردم هم به دیده نشدن عادت 
کرده اند و این محرومیت عجین شده، اینبار، بحرانِ کرونا 
را به هزاران مشکلِ مردمان این استان اضافه کرده است، 
استان رخنه کرده است  این  در  ترسناکی  به طرز  کرونا 
و مسئولین، بی توجهی مردم را علت می نامند و مردم، 
در همه  به مقصر شناخته شدن  است  سالیان مدیدی 

مسائل مهم استان، کنار آمده اند!
مردمی که آب ندارند، چگونه به رعایت دستورالعمل های 
چگونه  ندارند،  نان  که  مردمی  شوند؟  توجیه  بهداشتی 
تامین  را  بهداشتی  اقلام  تهیه  هزینه های  می توانند 
شهرستانِ  یک  اندازه  به  استانشان  که  مردمی  کنند؟ 
کوچک هم امکانات رفاهی ندارد، چگونه می خواهد در 
برابر کرونا دلتا و هندی و... مقاومت کند؟ استانی که ۱۰ 
شهرستانش، حتی یک بیمارستانِ معمولی هم ندارد یا 
دارای مراکز بهداشتی است که حتی از داشتن آمبولانس 
هم محروم اند، یا سَراوانی که با جمعیت نیم میلیونی، 
تنها یک پزشک متخصص و یک بیمارستان دارد، چگونه 
می توانند با کرونا مقابله کنند؟ اصلا مردم کجای داستانِ 

این معضلاتِ زیرساختی قرار دارند؟ 
و  در سیستان  از رگ گردن هم  انسانی  فاجعه  آقایان، 
فزاینده  روند  با  استان  این  است،  نزدیک تر  بلوچستان 
بیماری مواجه شده و دیگر جای هیچ اهمال کاری وجود 
ندارد، خواهشا صدای مردمِ محروم سیستان و بلوچستان 

را بشنوید! 
بزرگترین  استاندارش  که  استانی  نماند،  ناگفته  البته 
و  است  مصاحبه  تصویر  کادر  در  حضور  دغدغه اش 
زمین و زمان را مورد توهین قرار می دهد و با رفتاری 
قُلدرمآبانه به جای متنبه شدن از اعمال سخیفش در 
رسانه ملی با یاد کردن از جریان سیلی زدن فرمانده اش 
به  توهینش  علت  را  عصبانیت  جنگ،  دوران  در 
خبرنگار می نامد، وضعش از این بهتر نمی شود، جناب 
استاندار، ای کاش حداقل به آموزه های دینی مان توجه 
می کردید، فرو بردن خشم را از بزرگان دینِ مبینِ اسلام 

فرامی گرفتید. 
هنوز هم خواسته ما همان عملی است که در برابر برخورد 
زننده با خبرنگار از سوی فرماندار گلپایگان، موجب برکناری 
آن مسئول خاطی شد، بهرحال تکرار دوباره این عمل از 
سوی استاندار سیستان و بلوچستان، دلیل بسیار خوبی 

برای برکناری نماینده خاطی دولت است.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید عبدالحسین برونسی  را گرامی می دارد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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سخنگوی صنعت برق گفت: نیروگاه اتمی بوشهر پس 
از روز گذشته وارد مدار شد،  از برطرف شدن مشکلات 
»مصطفی رجبی مشهدی« افزود: هزار مگاوات توان این 
نیروگاه که حدود یازده روز از مدار خارج شده بود به کمک 

شبکه برق کشور آمد.
سایر  همانند  نیز  بوشهر  اتمی  نیروگاه  داد:  ادامه  وی 
نیروگاه های حرارتی بعد از مدتی فعالیت نیاز به تعمیرات 
و برطرف کردن مشکلات فنی دارد که این امر صورت گرفت 
و نیروگاه پس از برطرف شدن مشکلات فنی از روز گذشته 

به مدار تولید وارد شد.
هفته  این  ساخت:  خاطرنشان  برق  صنعت  سخنگوی 
پیش بینی های سازمان هواشناسی نشان از افزایش دمای 
هوا دارد و هر درجه افزایش دما حدود یک هزار و ۲۰۰ 
مگاوات بیش از ظرفیت نیروگاه بوشهر به مصرف برق 

کشور اضافه می کند.

رجبی مشهدی گفت: فاصله بین تولید و مصرف برق 
این روزها زیاد شده به این معنا که توان تولید برق در 
حال حاضر ۵۴هزار مگاوات و نیازمصرف برق به ۶۵هزار 
مگاوات رسیده که همین امر احتمال اعمال خاموشی های 

برنامه ریزی شده را جدی تر خواهد کرد.
وی ادامه داد: برهمین اساس شهروندان باید به جداولی 
که از سوی شرکت های توزیع سراسر کشور اعلام می شوند 
توجه داشته باشند تا در هنگام خاموشی آمادگی داشته 

باشند.
سخنگوی صنعت برق خاطرنشان ساخت: اعمال روش های 
مدیریت مصرف و جدی گرفتن آنها علاوه برآنکه به کاهش 
فاصله تولید و مصرف برق خواهد انجامید نیاز به اعمال 

خاموشی ها را نیز از بین خواهد برد.
مصرف  مدیریت  راهکارهای  مهمترین  مشهدی  رجبی 
از  استفاده  بالاتر،  و  روی ۲۵  گازی  کولرهای  تنظیم  را 

دورکند کولرهای آبی، استفاده نکردن از وسایل پرمصرف 
برقی در ساعت بین ۱۲تا۱۸هر روز و استفاده از نور طبیعی 
روزبرشمرد و افزود: رعایت این موارد مهم و ضروری نیاز به 

اعمال خاموشی را از بین خواهد برد.

محمدعلی دهقان دهنوی در مراسم راه اندازی معاملات 
آتی واحدهای صندوق سرمایه گذاری طلا گفت: مدیران 
هلدینگ ها، شرکت های سرمایه گذاری و تأمین سرمایه ها 
ژنرال های نبرد توسعه بازار سرمایه هستند، نقش آنها فقط 
مدیریت هلدینگ یا شرکت خود نیست؛ بلکه انتظار ما این 
است تا گام هایی برای توسعه بازار سرمایه برداشته شود و 

تلاش های زیادی صورت گیرد.
اقتصاد  برای  دستوری  قیمت گذاری  اینکه  بیان  با  وی 
کشور سم است و برای جامعه مضر خواهد بود، گفت: 
قیمت گذاری دستوری چیزی جز توسعه رانت و تولید فساد 

در کشور ندارد.
دهقان دهنوی خاطرنشان کرد: برخی گمان می کنند که 
می توان با قیمت گذاری دستوری زمینه ایجاد رفاه را در 
کشور و برای مردم فراهم کرد در حالی که این موضوع 
اشتباه است و تجربه نشان داده که تاکنون این اتفاق رخ 
بهادار گفت:  اوراق  و  بورس  رئیس سازمان  است.  نداده 
با  است،  ما  اهداف  از  یکی  دستوری  قیمت گذاری  رفع 
ورود سیمان به بورس کالا و خارج شدن از قیمت گذاری 
دستوری منافع سهامداران که در پیشگاه رانت و فساد 

قربانی می شد به پایان خواهد رسید.

زمان دقیق بازگشت مسئولیت تنظیم بازار داخلی تمام 
محصولات کشاورزی و کالاهای اساسی مرتبط به همراه 
جهاد  وزارت  به  کالاها  این  واردات  و  صادرات  مدیریت 

کشاورزی مشخص شد.
متن مصوبات یکصد و چهل و چهارمین جلسه کارگروه 
تمرکز  قانون  اجرای  بازگشت  خصوص  در  بازار  تنظیم 
وظایف و اختیارات مربوط به بخش کشاورزی در وزارت 
مصوبات  یک  بند  »مطابق  است:  آمده  کشاورزی  جهاد 
سی و پنجمین جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی 
مورخ ۱۳۹۸.۰۴.۲۲ که به تأیید مقام معظم رهبری در 
خصوص تمرکز مسئولیت بازرگانی و انتزاع آن از وزارت 
تا  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  به  کشاورزی  جهاد 

۱۴۰۰.۰۴.۲۲ موکول شده بود و زمان انقضای آن فرارسیده 
است )ابلاغی طی نامه شماره ۱۳۷۳۳ مورخ ۱۳۹۸.۰۵.۰۲ 
ریاست محترم جمهوری( در جلسه مطرح و مقرر گردید 
وزارت جهاد کشاورزی تمهیدات لازم به منظور تمرکز کلیه 
اختیارات، وظایف و امور مربوط به سیاستگذاری، برنامه 
ریزی و انجام اقدامات لازم برای تنظیم بازار داخلی کلیه 
محصولات کشاورزی و کالاهای اساسی مرتبط را به همراه 
مدیریت صادرات و واردات این کالاها در اجرای بند )الف( 
ماده یک قانون تمرکز وظایف و اختیارات مربوط به بخش 
کشاورزی در وزارت جهاد کشاورزی مصوب ۱۳۹۱.۰۱.۲۴ 
مجلس شورای اسلامی را معمول و نتیجه را به کارگروه 

تنظیم بازار گزارش نمایند.«

زاهدیان تاکید کرد: این پدیده را باید حاصل عوامل مختلف 
از جمله اثرات طرح حمایــت از توســعه و ایجــاد اشــتغال 
پایــدار در مناطــق روســتایی و عشــایری دانست که امید 

است با توجه ویژه محققین، عوامل مختلف و سهم هریک 
از آنها با روش های علمی تشریح و تبیین شود.

وی همچنین خاطرنشان کرد: مهاجرت داخلی و بین المللی 
یکی از موضوعاتی است که باید از دیدگاه رفاه و تامین 

اجتماعی نیز مورد توجه ویژه قرار گیرد.
در مراسم توسعه ناوگان ریلی، ۱۶۹ دستگاه جدید انواع 
ناوگان وارد شبکه ریلی شد. این ناوگان شامل ۳۵ دستگاه 
واگن  کانتینر، ۲۰ دستگاه  دو محوره حمل  باری  واگن 
حمل غلات، ۲۰ دستگاه واگن لبه دار ساخت واگن پارس، 
۵ دستگاه واگن لبه بلند ساخت واگن سازی کوثر و ۷۶ 

دستگاه و اگن لبه بلند ساخت فولاد درخشان اراک است. 
جمع ناوگان باری شامل ۱۵۶ دستگاه به ارزش ۱۹۸ میلیارد 

تومان است که ۵ میلیون یورو صرفه جویی ارزی دارد. 
همچنین امروز یک دستگاه لکوموتیو باری نوع مپنا۲۴ وارد 
شبکه ریلی می شود و ۲ دستگاه لکوموتیو سبک و سنگین 
بازسازی شده، جمعا به ارزش ۷۴ میلیارد تومان برای ۸۰ نفر 

اشتغال ایجاد کرده است. 
 امروز هم چنین ۱۰ دستگاه واگن خواب در داخل بازسازی 
و ارتقاء یافته است که ۸۰ میلیارد تومان ارزش دارد و برای 

۱۳۲نفر اشتغال ایجاد کرده است.

»سخنگوی صنعت برق« خبر داد:

نیروگاه بوشهر وارد مدار شد

»رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار« بیان کرد:

قیمت گذاری دستوری چیزی جز توسعه رانت ندارد

طی مصوبات یکصد و چهل و چهارمین جلسه کارگروه تنظیم بازار؛

مسئولیت تنظیم بازار به وزارت جهاد باز می گردد

۱۶۹ دستگاه انواع ناوگان ریلی وارد شبکه حمل ونقل ریلی کشور شد

اقتصاد
»سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری« 

خبر داد:

لغو پرواز ها در صورت مشاهده 
گرانی بلیط

محمد حسن ذیبخش سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری 
با حضور تلفنی در پخش زنده شبکه خبر سیما اظهار کرد: 
در آبان ماه سال گذشته شرکت های هواپیمایی به سازمان 
های  بلیط  نرخ  افزایش  درخواست  کشوری  هواپیمایی 
هواپیما را دادند که نهایتا این سازمان با افزایش 10  درصدی 

نرخ ها موافقت کرد.
وی افزود: پس از آن مصوبه افزایش قیمت تاکنون، هیچ 
افزایش قیمتی از سوی سازمان هواپیمایی کشوری به شرکت 
های هواپیمایی ابلاغ نشده است و شرکت ها باید بر اساس 

همان مصوبه سال گذشته اقدام به فروش بلیط کنند.
اما  کرد:  بیان  کشوری  هواپیمایی  سازمان  سخنگوی 
متاسفانه برخی از این شرکت ها بدون هماهنگی و دریافت 
ابلاغیه جدید اقدام به افزایش تا 30 درصدی نرخ بلیط های 
هواپیما کردند و با قیمت های جدید و خارج از نرخنامه 
بلیط های خود را فروختند. ذیبخش ادامه داد: مسلما این 
اقدام سریعا مورد برخورد سازمان هواپیمایی کشوری قرار 
گرفت و این اقدام از نظر سازمان و تعزیرات حکومتی به 
عنوان جرم شناخته شد. وی تصریح کرد: همچنین این 
ابلاغیه هم از سوی سازمان هواپیمایی کشوری مطرح شد 
که هر شرکتی که خواستار افزایش قیمت بلیط هواپیما 
هواپیمایی  سازمان  به  را  درخواست  این  باید  ابتدا  است 
اجازه  کشوری اعلام کند که در صورت موافقت سازمان، 
افزایش قیمت ها داده می شود و هیچ راه دیگری وجود 
های  شرکت  تمام  مالی  لیست  کرد:   عنوان  وی  ندارد. 
متخلف را در دست داریم که مبالغ اضافه دقیقا به حساب 
های شهروندان باز گردانده شود و در این زمینه نیز تعزیرات 
حکومتی نهایت همکاری را با سازمان هواپیمایی کشوری 
دارد. سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری اظهار کرد: در 
صورتی که این نوع تخلف از سوی شرکت های هواپیمایی 
تکرار شود، سازمان هواپیمایی کشوری نسبت به لغو پرواز 

شرکت های مذکور اقدام خواهد کرد.

تصویب لایحه دائمی شدن متناسب سازی 
حقوق بازنشستگان با شاغلان؛

آخرین خبر از لایحه متناسب 
سازی حقوق بازنشستگان

لایحه دائمی شدن متناسب سازی حقوق بازنشستگان با 
شاغلان به تصویب رسید، هیات وزیران با هدف استمرار 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان با شاغلان پس از پایان 
برنامه ششم توسعه و به منظور برقراری عدالت در نظام 
و  بازنشستگان  معیشت  بهبود  و  دغدغه  رفع  و  پرداخت 
مستعمری بگیران » لایحه دائمی شدن متناسب سازی 

حقوق بازنشستگان با شاغلان » را به تصویب رساند.
همچنین هیات وزیران به منظور رفع ایراد دیوان عدالت 
 1388 سال  بخشنامه  مغایرت  اعلام  بر  مبنی  اداری 
معاونت توسعه مدیریت و سرمایه انسانی رئیس جمهوری 
) وقت ( با قانون مدیریت خدمات کشاورزی در خصوص 
در  مدیریت  العاده  فوق  امتیاز  دادن  قرار  محاسبه  ملاک 
تعیین سقف امتیاز حق شاغل علاوه بر حق شغل و ایجاد 

بار مالی با اصلاح بخشنامه مذکور موافقت کرد.

جامعه

شیرگاو شفا، روغن گاو دوا و گوشت آن مرض است!
مضرات گوشت گاو:  مصرف گوشت گاو باعث غلظت خون می شود،  باعث واریس، تیرگی 
پوست، افسردگی و وسواس میشود،  گوشت گاو به شدت سودا زا بوده،  برای کبد مضر است،  
سبب تیرگی پوست صورت و جذام می شود،  باعث بزرگ شدن طحال می شود و  باعث ورود 

زرد آب به روده و بیماری های سوداوی می شود.
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استان ها 
حلبی آبادهای کلکته به کرج رسیدند!

اگر می خواهید هم زمان سدمعبر، حضور مشاغل مزاحم، سروصدا، نصب بنرهای یک متری  در صورت مردم، 
قطع درخت برای پارک وسط پیاده رو و ... را ببینید، سری به میدان امام حسین )ضلع غربی واقع در منطقه 
۶ کرج( بزنید تا تفاوت شهر درست حسابی و شهر بدون صاحب را متوجه شوید؛ با اینکه با کمی درایت 
می توانست اینجا شبیه یک نقطه محله محور و زیبا باشد، اما بیشتر شبیه حلبی آباد های کلکته در هند است!

عدم شایسته سالاری مبتنی بر انتقال تجارب و 
تخصص گرایی در نهاد تخصصی شورا و شهرداری 
معضلی است، که در ادوار مختلف شورای شهر با 

آن مواجه بودیم.
دخالت روابط پشت پرده، لابی گری ها، فامیلگرایی 
، فشار قدرتهای بیرونی و نهادهای قدرت، امکان 
تحقق شایسته محوری و تخصص گرایی را گرفته 
بود و واقعیت تلخ تر آنکه  در  سالهای گذشته به 
این معضل و چگونگی مقابله با آن و راه حل های 
موجود با تامل، دقت و تعهد پرداخته نشده است. 

فقدان رسالت و چشم انداز سازمانی مشخص برای 
شهرداری که در تعامل دو سویه با مردم تعریف شده 
باشد و به تبع آن نبود ساختاری مبتنی بر تعهد 
سازمانی برگرفته از تجارب مدیران پیشین سبب 
شده است هر مدیری در شهرداری و دوره جدید 
شورای شهر کار قبلی ها را از اساس باطل کرده و 
بنایی جدید را بنیان گذارد که نتیجه آن ویرانه ای 
از برنامه های نیمه کاره، پروژه های ناتمام و از همه 
مهم تر سرگردانی شهر و نبود یک چشم انداز ملموس 
برای مردم که نتیجه وحشتناک آن احساس عدم 

تعلق شهروندان به شهر و مدیریت شهری است.
فقدان شایسته گزینی در مناصب مدیریت شهری 
و  متخصص  باتجربه،  کاردان،  نیروهای  وجود  با 
متعهد بدلیل نبود مکانیزم های شناسایی، جذب، 
بکارگیری، ارزیابی، رشد و پایش نیروهای انسانی 
از یکطرف و ناآشنایی به روش های جمع آوری و 
انتقال تجارب سرمایه های انسانی بهمراه بی توجهی 
به تربیت مدیران متخصص و آموزش آن ها با علوم 
مدرن جهانی در ادوار گذشته از طرف دیگر باعث 
شده است، مدیریتی سنتی و مبتنی بر شیوه های 
ناصحیح و غیرعلمی بر شهر حاکم گردد که با ناتوانی 
در استفاده و انتقال تجربیات و تکنولوژی شهرها 
و کشورهای دیگر مدیریت شهری این کلانشهر را 
دچار گستردگی بی قواره ای کرده که با انباشت منابع 
شهر  به  کلانی  هزینه های  غیرمتخصص  انسانی 
تحمیل و بخش عمده ای از درآمدهای شهر داری 

را می بلعد.   
سهم منتخبین ادوار شورای شهر در این غفلت چه 
میزان بوده و پاسخ کوتاهی های صورت گرفته در 
این حوزه به شهروندان و آیندگان شهر را چه کسی 
خواهد داد سوالیست که پاسخ آن دغدغه اغلب افراد 

نیست.
چراکه دغدغه مندی برای بالندگی سرمایه انسانی 
در مدیریت شهری یافت نمیشود و مشغولیت های 
مراکز  با  لابی  ایجاد  برای  مدیران  حد  از  بیش 

تصمیم گیر به منظور حفظ جایگاه مدیریتی خود 
و همچنین درگیری های ذهنی منتخبین ادوار شورا 
در ایجاد شبکه ای از افراد نزدیک به خود برای رسیدن 
به مقاصد قدرت موجب غفلت از امور حیاتی آینده 

شهر شده بود.
و  متعهد  انسانی  نیروهای  از  صحبت  وقتی 
ادوار  در  که  زیادی  مدعیان  می گردد  متخصص 
مختلف به واسطه لابی ها نقش آفرین بودند  خود را 
مستحق قرارگرفتن در صف شایستگان می دانند ولی 
اگر از آنها سوال کنید بطور مثال چه برنامه ای برای 
ایجاد درآمد پایدار شهرداری داشتید و چرا امروز در 
این نقطه از ویرانی و فقر در مدیریت شهری هستیم 

پاسخ مشخصی ندارند.
امیداست که عزیزان منتخب ششمین شورای شهر  
به اهمیت بالندگی سرمایه های انسانی بخصوص 
انتقال تجارب، جانشین پروری و شایسته گزینی 
توجه نموده و ضمن اهتمام لازم از بروز بحران های 
هرگونه  از  و  نموده  پیشگیری  حوزه  این  در  آتی 
افرایش بی رویه نیروهای انسانی که در تعبیر بهتر 

نیروهای فامیلی است جلوگیری کنند.
لذا بر همه منتخبین  تکلیف است که:

ابتدا با فراخوان و دعوت از اعضای شورای ادوار، 
شهرداران و مدیران  نسبت به ثبت و انتقال تجارب 
آن ها  اقدام کنند چرا که تجربه مندی تک تک اعضای 
ادوار شورا، شهرداران و مدیران درباره این کلانشهر با 
هزینه های مستقیم مردم انجام شده و تجربه های 
کسب شده آن ها برای شهروندان قیمت تمام شده 
ای دارد و باید از هدررفت آن سرمایه ها جلوگیری 
کرد ناگفته نماند در صورت عدم همراهی اعضای 
ادوار شوراها و شهرداران با انتقال تجربیات خود، 
آن ها را به شهروندان معرفی کنند چرا که نباید اجازه 
داد با پول مردم این شهر تجربه مند شده و نسبت به 
شهر بی تفاوت باشند، در این راستا پیشنهاد می گردد 
کمیسیونی ماهیانه برای کسب نظر مشورتی، انتقال 
تجربیات و استفاده از پیشنهادات نمایندگان ادوار و 

شهرداران گذشته تشکیل گردد.
برای خدمت  از شایسته سالاری  سپس حمایت 
در جایگاه های مناسب از دیگر اولویت های شورای 
ششم باید باشد اما توجه داشت که شایسته سالاری 
به معنای یک مفهوم کلی رایج در جامعه مقصود 

در  یعنی  بلکه شایسته سالاری  نیست  نویسنده 
تصمیم  در  فرد  استواری  به  شایستگان  انتخاب 
گیری ها، عدم وابستگی و وامداری آن ها در کنار 
تعهدشان به اصل مهم و بسیار حیاتی تخصص و 

علم افراد اهمیت داد.
باید توجه کرد که شهرداری نهادی تخصصی است و 
تعهد هرچند که بسیار مهم است اما تخصص و علم 
بر آن اولویت دارد و به هیچ وجه در مدیریت ها از 
افرادی که علم آکادمیک و تجربه عملی و تخصصی 

در پست سازمانی را ندارند استفاده نکنید.
اگر شورای ششم بانگاه به آینده در پرورش نیروی 
انسانی همت نکند  و تخصص گرایی را در اولویت 
قرار ندهد حتی اگر برنامه های ارزشمندی نیز اجرایی 

کند به موفقیت پایدار نخواهد رسید.
قصد نویسنده ایجاد نگرشی روشمند و پایدار در 
پرورش نیروی انسانی در شهرداری این کلانشهر 
نهاد  شهر  شورای  که  کرد  توجه  باید  و  است 
حاکمیتی همچون مجلس   و دولت نیست که به 
سرمایه های انسانی مراکز متعدد حکومت از حوزه 
و سپاه تا به دانشگاه و مراکز فنی حتی بخش 
خصوصی دسترسی داشته باشد و  بتواند در تعیین 
مدیران خود تنوع منابع داشته باشد چراکه شورای 
اولاً می تواند فقط در حوزه مدیریت شهری  شهر 
آنهم با نیروهای بدنه شهرداری کار کند و منابع 
انسانی محدودی دارد ثانیاً منع قانونی دخالت در 
انتصابات و امور اجرایی توسط شورای شهر باعث 
تداوم  نابسامانی های حوزه نیروی انسانی خواهد 
بود ثالثاً حوزه عملکرد و وظایف شورای شهر محدود 
به شهرداری بوده و با کوتاهی های صورت گرفته 
توسط حاکمیت این نهاد مدنی غیردولتی و عمومی 
در واقع تبدیل به هیات مدیره شهرداری ها شده و 
جایگاه واقعی و قانونی خود را بدست نیاورده است.  
امید است با بسترسازی برای فراگیر کردن و پایدار 
توسط  شهرداری  در  سازمانی  فعالیتهای  نمودن 
منتخبین شورای ششم و ایجاد مطالبه عمومی 
در شهروندان و تعهد فردی در مدیران و اجتناب 
از نگرش کوته بینانه در بازنگری قانون شوراها و 
اهداف  تحقق  بسمت  شهری  یکپارچه  مدیریت 
عالی برای توسعه کیفی شهرها و رفاه شهروندان 

بخصوص شهرمان کرج گام بردارند.

شورای ششم و تغییرات مدیریتی پیشِ رو؛ 

آب سربالای شایسته گزینی در انتصابات مدیریت شهری!

دیدگاه

»مدیرکل بهزیستی استان البرز« خبر داد:

حدود نیمی از کودکان کار و خیابان البرز ترک 
تحصیل کرده اند

اسدالله حیدری مدیرکل بهزیستی استان البرز اظهار کرد: با توجه به آمارها ۸۳.۴۶ 
درصد از کودکان کار وخیابان البرز اتباع خارجی بوده و ۱۶.۵۴ درصد از آنها ایرانی 

هستند.
وی با اشاره به اینکه نباید کودک کار و کودک خیابان را با یک مفهوم قلمداد کرد، 
گفت: از مجموع کودکان کار و خیابانی که از خدمات مراکز تحت پوشش بهزیستی 

استفاده می کنند، ۹۲ درصد کودکان کار و ۸ درصد کودکان خیابانی هستند.
وی یاد آورشد: با توجه به آمار موجود ۹۰.۵۵  درصد کودکان خدمت گیرنده از مراکز 
کودکان خیابانی تحت نظارت اداره کل بهزیستی را پسران و ۹.۴۵درصد کودکان را 

دختران تشکیل می دهند.
به گفته وی  ۵۱ درصد کودکان کار در گروه سنی۶ تا ۱۱ سال و ۵۵.۹۱ درصد  ۱۲ تا ۱۴ 

سال، مابقی بین ۱۵ تا ۱۸ سال زیر شش سال هستند .
مدیرکل بهزیستی استان البرز ادامه داد: بررسی وضعیت تحصیلی کودکان نشان 
می دهد ۴۴.۰۹ درصد تحصیلات در مقطع دبستان، ۴۶.۴۶  درصد از این کودکان ترک 
تحصیل کرده و ۷.۰۹ درصد کودکان دوران راهنمایی و مابقی در مقطع متوسطه و 

زیر سن مدرسه هستند.
حیدری در خصوص نوع مشکل کودکان کار و خیابان البرز نیز گفت:  ۷.۸۷ درصد این 
کودکان نیز به دلیل بدسرپرستی خدمت گیرنده مراکز بوده اند  و ۹۲.۱۳ درصد به سایر 

دلایل زیرپوشش حمایتی بهزیستی قرار گرفته اند.
مدیرکل بهزیستی استان اضافه کرد: اداره کل بهزیستی البرز با احتساب موارد پذیرش 
شده در سال های قبل که همچنان از مراکز تحت نظارت خدمات دریافت می کنند در 
مجموع در سال ۱۴۰۰  به تعداد ۸۹۶ نفر از کودکان کار وخیابان خدمات ارائه می کند 

که ۸۴۷  نفر از این تعداد مربوط به سال ۹۶ تا ۹۹ است.

»وزیر صنعت، معدن و تجارت« خبر داد:

صادرات شیرینی، شکلات و نوشیدنی های ایران به 
۶/5 میلیارد دلار رسید

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: با توسعه صنایع مواد غذایی و فعالیت اغلب 
کارخانجات آن در دو نوبت کاری، پارسال ۶.۵ میلیارد دلار شیرینی، شکلات و انواع 

نوشیدنی  از ایران صادر شد.
علیرضا رزم حسینی در مراسم بهره برداری از مجموعه کارخانجات نوشیدنی بیسمارک 
در شهرک صنعتی کاشمر افزود: این در حالی است که کل صادرات ایران در سال 

گذشته ۱۴۶ میلیون تن کالا به ارزش ۷۴ میلیارد دلار بود.
وی افزود: بیش از ۷۵ هزار واحد صنعتی در کشور با اشتغال ۲.۵ میلیون نفر فعالیت 

دارند که ۷۵ درصد از صادرات محصولات غیرنفتی کشور را انجام می دهند.
وی گفت: استان خراسان رضوی نیز با برخورداری از بخش خصوصی فعال و سه 
هزار و ۵۰۰ واحد صنعتی با سرمایه گذاری بخش خصوصی و هم مرز با کشورهای 
افغانستان و ترکمنستان که اغلب نیازمند کالاهای ایرانی هستند، فرصت خوبی برای 

توسعه صنعتی دارد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: ۶ هزار و ۱۷۰ واحد فعال معدنی نیز با ۲۵۰ هزار 
نفر اشتغال در کشور فعال هستند که ایران را در حوزه فولاد و فلزات رنگین جزو ۱۵ 
کشور معدنی جهان قرارداده و هم اینک سالانه ۳۰ میلیون تن فولاد خام از کشور 

صادر می شود.
وی همچنین به ظرفیتهای معدنی خراسان رضوی اشاره کرد و ادامه داد: این استان 
که از نظر معدنی زرخیز و دارای مزیتهای فراوان است، فرصت مغتنمی را برای توسعه 

بیش از پیش صنایع معدنی فراهم کرده است.

البرز

خراسان رضوی

مهدی شهیم

  منتقد و فعال رسانه ای

وقتی صحبت از نیروهای انسانی متعهد و متخصص می گردد مدعیان زیادی که در 
ادوار مختلف به واسطه لابی ها نقش آفرین بودند  خود را مستحق قرارگرفتن در صف 

شایستگان می دانند ولی اگر از آنها سوال کنید بطور مثال چه برنامه ای برای ایجاد درآمد 
پایدار شهرداری داشتید و چرا امروز در این نقطه از ویرانی و فقر در مدیریت شهری 

هستیم پاسخ مشخصی ندارند.
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هنری
»محمد برسوزیان« درگذشت

محمد برسوزیان از بازیگران پیشکسوت تلویزیون و سینما عصر روز یکشنبه ۱۲ تیر در سن 
هفتادوشش سالگی دار فانی را وداع گفت، محمد برسوزیان زاده تهران بود و در سریال هایی 
چون سه در چهار، متهم گریخت و روزگار قریب ایفای نقش کرده بود، این بازیگر که به دلیل 

حمله قلبی در بیمارستان بستری بود، بعدازظهر روز گذشته درگذشت.

جهان سینما

سینماهای »گوانگ ژوی چین« دوباره باز شدند
گوانگ ژو مرکز استان گوانگ دونگ که قلب سینمایی چین 
محسوب می شود، روز جمعه اعلام کرد حدود یک ماه پس 

از بسته ماندن سینماهای این استان به دلیل 
شیوع کرونا، حالا می توانند کارشان را از سر 
بگیرند، سینماهای این شهر که بیش از ۱۵ 
میلیون نفر جمعیت دارد در چند منطقه از 
۷ ژوئن به دلیل شیوع کرونا تعطیل شده 

بودند، به این ترتیب ۲۵ روز پس از بسته 
ماندن سینماهای این مناطق مقامات شهری با اطمینان از 
اینکه این امر تاثیری موثر بر کنترل کرونا در این شهر بزرگ 

داشته، فعالیت سینماها را دوباره بدون مشکل اعلام کردند.

واکنش دختر بروس لی به سخنان تارانتینو
»شانون لی« با انتقاد از صحبت های اخیر »تارانتینو« درباره 
پدرش عنوان کرد از این که سفیدپوستان هالیوودی تلاش 
می کنند به من بگویند پدرم چه کسی بوده خسته شده 
است، »شانون لی« دختر »بروس لی« اسطوره 
انتشار مطلبی در هالیوود  با  سینمای رزمی 
»کوئنتین  اخیر  های  صحبت  به  ریپورتر 
تارانتینو« پاسخ داد که در یک مصاحبه جدید 
از نحوه به تصویر کشیدن  ضمن دفاع مجدد 
»بروس لی« در فیلم »روزی روزگاری در هالیوود« 
بدلکاران  برای  احترامی  هیچ  لی«  »بروس  که  کرده  اظهار 

هالیوودی قائل نبوده است.

باستان شناسان، زمین شناسان و سنگ شناسان، در یک 
عملیات مشترک اکتشافی در یکی از غارهای زیرزمینی 

به  فسیلی برخوردند که پس از پاکسازی و اصلاح آن، 
فهمیدند که بر روی آن با خط سیخی نوشته شده است: 
موزه هنری، حوزه هنری سابق!  دانشمندان بعد از تحقیقات 
مفصل دریافتند که موزه، همان حوزه، جانداری بوده که در 
دوران نوجوانی با آنکه کمی تا قسمتی نادان و تندرو بوده، 
ولی چست و چابک هم بوده و روی شاخه های فرهنگ، 
دوران  در  ولی  است،  می کرده  اجرا  خوبی  آکروبات های 
جوانی، غرور جوانی، یقه اش را گرفته و با یک رفیق ناباب 
به نام مافیا رفیق و دمخور شده، به گذشته پشت کرده؛ 
جوانی ها، شیطنت ها و تحریم ها کرده و بر سر رفاقت با 

رفیق ناباب، هست و نیست خود را بر باد داده است.
بسیاری از همراهان که اوضاع را اینگونه دیده اند، آن را 

ترک کرده و به شاخه های دیگر فرهنگ رفته اند.
گرچه موزه، همان حوزه! مدتی با همان وضعیت سر کرده، 
لیکن چندان دوام نیاورده و سرانجام ناکام و جوانمرگ شده 
و آن را جهت عبرت آموزی، تحویل میراث فرهنگی داده اند 
که مدت ها از نظرها مخفی بوده و اکنون در غار کشف شده 
است. رسانه ها خبر داده اند که کاشفان به احترام پیشینیان، 
آن را مجدد به میراث فرهنگی و بخش موزه هنری و تزئینی 

تحویل داده اند!

رئیس هیات مدیره و مدیرعامل مجمع هنرمندان صنایع 
دستی معتقد است وزیر میراث فرهنگی،  گردشگری و 
صنایع دستی در اجرای قوانین باید جسارت و صداقت 
های  بخش  معوقه  مطالبات  اجرای  در  و  باشد  داشته 

مربوطه تسریع و برای ارتقاء وضع موجود تلاش کند.
حدس  دوازدهم،  دولت  کار  پایان  به  شدن  نزدیک  با 
سیزدهم  کابینه  وزرای  رابطه  در  زیادی  گمان های  و 
زده می شود؛ در دولت دوازدهم برای نخستین بار بود 
که میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی دارای 
با  پیش  دوره  مجلس  نمایندگان  شد.  وزارت خانه 
وزارت خانه  این  ایجاد  به  اقدام  متفاوتی  دیدگاه های 
فرهنگی،  میراث  یعنی  حوزه  سه  هر  حالا  کردند. 
گردشگری و صنایع دستی دارای یک وزارت خانه شدند. 
شیوع کرونا و تحریم و یا تازه کار بودن این وزارت خانه 
نتوانست بسیاری از توقع و خواست های فعالان این 

حوزه را پاسخ دهد.
حالا مردم و فعالان خصوصی این سه حوزه امیدوارند با 
ورود وزیری قدرتمند در کابینه دولت، میراث فرهنگی 
و گردشگری و صنایع دستی در جایگاه واقعی اش قرار 

بگیرد.
این سه  که  است  زمانی  حوزه  این سه  درست  جایگاه 
بخش، دیگر نه تنها منتظر کمک های دولتی نباشند بلکه 

در جایگاه کمک به دولت نیز قرار گیرند.  
حسین بختیاری رئیس هیات مدیره و مدیر عامل مجمع 
هنرمندان صنایع دستی به نمایندگی جمعی از فعالان و 
تشکل های غیردولتی کشور ویژگی های وزیر مطلوب 
برای وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی از 

نظر این صنف برشمرد.
بر  مبنی  پرسشی  به  پاسخ  در  گویی  و  گفت  در  وی 
فرهنگی، گردشگری  وزیر میراث  ویژگی و خصوصیات 

و صنایع دستی گفت: وزیر مربوطه از نگاه هنرمندان 
و صنعتگران صنایع دستی، فعالان و مدیران تشکل 

های غیردولتی، باید دارای تعهد، تخصص، آگاهی، تدبر، 
فرانگری، دلسوزی، مردم مداری، آشنا به امور بخش های 

سه گانه، مهارت و کارآمدی باشد.
بختیاری جسور بودن برای تحقق مطالبات بخش های 
بدنه حوزه های سه  با  و مشاوره  تفکر  قدرت  مربوطه، 
گانه میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری، حسن 
اعتماد به بخش های غیردولتی و ذکاوت و تیزهوشی 
ویژگی  دیگر  را  استراتژیک  وزارتخانه  این  رهبری  برای 
های وزیر مذکور بر شمرد و گفت:  وی باید در انتخاب 
معاونان بخش های مرتبط با فعالان بخش خصوصی 
و تشکل های غیردولتی جهت پیشبرد اهداف وزارتخانه 
دقت و مشاوره های لازم را کسب کند و از ظرفیت و توان 
بخش خصوصی برای برون سپاری و تحقق اهداف قانونی 

وزارتخانه بهره گیرد.
رئیس هیات مدیره و مدیر عامل مجمع هنرمندان صنایع 
دستی گفت: وزیر میراث فرهنگی دولت سیزدهم باید 
در اجرای قوانین معوقه جسارت و صداقت داشته باشد، 
تحول گرا، قانونمند، مخلص، متعهد، متواضع و پاسخگو 
مربوطه  های  بخش  معوقه  مطالبات  اجرای  در  باشد. 
این  در  ارتقاء وضع موجود تلاش کند،  برای  و  تسریع 
ارتباط تشکل های غیردولتی صنایع دستی و فعالان و 
پیشکسوتان این حوزه گزینه هایی را مد نظر دارند که 
در صورت تمایل رئیس جمهور منتخب به ایشان معرفی 

خواهند کرد.

مدیرکل نظارت بر عرضه و نمایش فیلم سازمان سینمایی 
گفت: سینماهای هر شهر تابع رنگ بندی کرونایی هستند 
بر  بنا  کشور  سراسر  سینماهای  فعالیت  وضعیت  و 
وضعیت کرونایی هر استان و شهر مشخص خواهد شد.

محمدرضا فرجی درباره تعطیلی سینماها با توجه به قرمز 
شدن برخی شهرها، اظهار داشت: آنچه قطعی ست، اینکه 
درباره تعطیلی سینماها به طور کامل تابع تصمیمات 

ستاد ملی کرونا هستیم.
وی ادامه داد: ستاد کرونای هر استان، درباره رنگ بندی 
سینما  جمله  از  مشاغل  از  یک  هر  فعالیت  نوع  یا 
بود  پایبند خواهیم  آن  به  بگیرند، همه  هر تصمیمی 
امر  این  بر  انجمن سینماداران و سازمان سینمایی  و 

نظارت دارند.
فیلم سینمایی دینامیت که فقط دو روز از آغاز نمایش آن 
در سینماها می گذرد، با اعلام وضعیت قرمز در پایتخت 
از امروز شنبه، سینماها بار دیگر تعطیل شد و نمایش 

دینامیت نیز تنها یک روز دوام آورد.

احمد مهران فر، نازنین بیاتی، زیبا کرمعلی، نادر سلیمانی، 
روحانی،  امید  مظلومی،  میرطاهر  جمشیدی،  پژمان 
مجید شهریاری، محسن کیایی، اشکان منصوری، فاطمه 
بازیگران این فیلم سینمایی هستند. مسعود  مرتاضی 
اطیابی کارگردانی و ابراهیم عامریان تهیه کنندگی این 

فیلم را بر عهده دارند.

پیش از این تئاتر و سینما که در گروه ۳ مشاغل تعیین 
شده توسط ستاد ملی مقابله با کرونا بودند در شرایط 
نارنجی نیز قادر به فعالیت نبودند و وقتی از ابتدای سال 
با پیگیری های انجام شده تئاتر و سینما وارد گروه ۲ 
مشاغل شدند تنها در شرایط قرمز فعالیت های این دو 

حوزه تعطیل می شود.

فسیل موزه هنری کشف شد!

»مدیرعامل مجمع هنرمندان صنایع دستی« بیان کرد:

وزیر میراث دولت سیزدهم در اجرای قانون و تحقق مطالباتِ معوقه جسور باشد

»مدیرکل نظارت بر عرضه و نمایش فیلم سازمان سینمایی« مطرح کرد:

برای تعطیلی سینماها تابع تصمیمات ستاد ملی کرونا هستیم

تلنگر

سینما و تئاتر

نمایشگاه های فرهنگستان
 هنر تعطیل شد

نمایشگاه های فرهنگستان هنر به دلیل وضعیت قرمز کرونا 
در استان تهران تا اطلاع ثانوی تعطیل شد، نمایشگاه های 
این فرهنگستان و مجموعه های تابعه، تابع  شیوه نامه های 
بهداشتی اعلامی وزارت بهداشت و ستاد ملی مبارزه با کرونا 
درباره شرایط شهر تهران خواهند بود و از یکشنبه، ۱۳ تیر تا 

اطلاع ثانوی برقرار نخواهد بود.
اطلاع رسانی درباره از سرگیری برنامه های فرهنگستان هنر 

در روزهای آینده، از سوی روابط عمومی انجام خواهد شد.
حدودا یکسال و چهار ماه بعد از اعلام رسمی همه گیری 
کرونا در ایران )اول اسفند ۹۸( بنا به آمارهای رسمی تاکنون 
حدود سه میلیون و  ۲۰۰ هزار نفر به این ویروس مبتلا شده 

و حدود ۸۴ هزار نفر جان باخته اند.
چهار مرحله اوج بیماری طی ۱۶ ماه گذشته در اسفند ۹۸ 
و فروردین ۹۹، تابستان ۹۹، پاییز ۹۹ و بهار ۱۴۰۰ پشت سر 
گذاشته شده که هر کدام با دوره هایی از قرنطینه، کاهش 
فعالیت کارمندان ادارات، تعطیلی، سالن های سینما، تئاتر و 

موزه ها و گالری ها همراه بوده است.
حدود دو ماه از اعلام شیب نزولی کرونا بعد از موج چهارم در 
بهار ۱۴۰۰ در ایران گذشته که باز هم شیب صعودی و افزایش 
قرمزی رنگ شهرها این بار از جنوب کشور آغاز شد. حالا این 
وضعیت به دروازه های تهران و استان های مرکزی رسیده و 
بار دیگر مراکز هنری و فرهنگی از جمله سالن های تئاتر و 

موزه ها و نگارخانه ها تعطیل شدند.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد

هنرهای تجسمی
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ورزشی
سرمربیان تیم های ملی شطرنج معرفی شدند

رئیس فدراسیون طی احکامی سرمربیان تیم های ملی شطرنج را معرفی کرد، اصغر گلی زاده به سمت سرمربی تیم ملی شطرنج 
رده سنی ۱۶، ۱۸ و ۲۰ سال پسران و امیرمحمد سوزنکار سرمربی تیم ملی ۱۰،۱۲،۱۴ سال دختران، مانول آوتسیان سرمربی تیم 
ملی 16، ۱۸ و ۲۰ سال دختران، سرمربی تیم ملی زنان ایران به امیررضا پوررمضانعلی رسید و محمدرضا افشاری به سمت 
سرمربی زیر هشت سال دختران و پسران منصوب شد، همچنین مهرداد به عنوان سرمربی رده سنی ۱۰،۱۲،۱۴ سال منصوب کرد.

بسکتبال از جمله معدود رشته های تیمی ورزش ایران است 
که جواز حضور در بازی های المپیک توکیو را دریافت کرده 
است  اما به نظر می رسد بروز حاشیه های ریز و درشت، 
آینده عملکرد این تیم در مسابقات یاد شده را تحت الشعاع 

قرار دهد.
حوش  و  حول  متوالی  نامبارک  اتفاقات  گمان،  بی 
بسکتبال نه تنها روحیه علاقه مندان این رشته ورزشی 
اذعان  می توان  اطمینان  با  بلکه  می کند،  تضعیف  را 
کرد، تاثیر شگرفی در خراب کردن روحیه اعضای تیم 
بر جای خواهد گذاشت.  همین چند روز پیش بود که 
صمد نیکخواه بهرامی بسکتبالیست مطرح کشورمان به 
عنوان پرچمدار کاروان ورزش ایران در المپیک معرفی 
شد بلافاصله پس از این رخداد و در حالی که اعضای 
تیم از سفر تدارکاتی ژاپن باز می گشتند در فرودگاه به 

مشکل برخوردند.
به  حمل ۴۶ قلم جنس غیر مجاز که وارد کردن آن ها 
صراحت ممنوع است، از تیم و نفراتی که قرار است بزودی 
به عنوان نمایندگان یک کشور ۸۵ میلیونی در المپیک 
حضور پیدا کنند، جای شگفتی دارد، البته فعلا مشکل با 
پادرمیانی مسئولین ورزش فیصله پیدا کرده اما همین که 
قرار شده پس از المپیک به اتهامات کسانی که مبادرت 
به حمل کالای غیر مجاز کرده اند رسیدگی شود در روحیه 

ورزشکاران تاثیر منفی بر جای خواهد گذاشت.
واقعیت این است که بسکتبال کشورمان برابر قدرت های 
جهانی این ورزش کار دشواری در پیش خواهد داشت، 
با این وجود حق جامعه ورزش و دوستداران این رشته 
است که شاهد تلاش حداکثری ملی پوشان اعزامی و ارائه 
بازی های آبرومندانه و قابل قبول باشند، حال تصور کنید با 
همین وضعیت حاشیه های روحیه خراب کن نیز بر تیم 
تحمیل شود در آن صورت چه انتظاری می توان از این تیم 

بی روحیه داشت؟ 
سال های مدیدی است موضوع مهمی به نام فرهنگ سازی 
در ورزش مورد غفلت واقع شده و مسئولین نتوانسته اند در 

این عرصه گام های اساسی بردارند.  
به نظر می رسد این مهم در میان عوامل و کارگزاران برخی 
رشته های ورزشی و فدراسیون ها به کلی نادیده گرفته شده 
و آنان کمترین تلاشی در جهت فرهنگ سازی به عمل 
نیاورده اند در غیر این صورت چرا باید اعضای تیمی که 
بر عدد تعیین شده   مازاد  آوردن  به خاطر  چندی پیش 

گوشی های تلفن به مشکل برخوردند بار دیگر مبادرت به 
حمل کالای غیر مجاز کنند، آیا نباید مسئولین فدراسیون 
برای مرتفع کردن این حواشی و اقدامات ناصواب چاره ای 

می اندیشیدند؟
به هر حال امیدواریم رئیس جمهور منتخب با در نظر 
گرفتن تمام جوانب و زوایای پنهان و آشکار ورزش، فردی را 
به عنوان وزیر آینده معرفی کند که از تجربه کافی برخوردار و 
نسبت به مشکلات و کم و کاستی های این عرصه شناخت 

کافی داشته باشد. 
فردی از جنس ورزش که بداند یکی از حلقه های مفقوده 
این بخش پر مخاطب، بی توجهی نسبت به مقوله فرهنگ 
و فقدان ارائه راهکارهای عملی و علمی در رابطه با فرهنگ 
سازی در ورزش بوده است، نمی توان و نباید سکان ورزش 
را به دست کسی سپرد که نسبت به این عرصه پر تلاطم 
حساس  شرایط  این  در  و  امروز  باشد،  نداشته  آشنایی 
کشور نمی توان با آزمون و خطا و بهره گیری از افراد غیر 

متخصص به اهداف مورد نظر دست یافت.

داستانِ حمل 4۶ قلم جنس غیرمجاز؛

حاشیه های روحیه خراب کن بسکتبال!

خارج از گود

دو تیم سرخابی ایران در تازه ترین رنکینگ تیمهای 
باشگاهی موقعیت بهتری پیدا کرده اند، در جدیدترین 
رنکینگ پایگاه آماری »فوتبال دیتابیس« پرسپولیس 
جایگاه نخست در ایران، دوم در غرب آسیا و سوم در 
آسیا را حفظ کرده و تیم استقلال نیز موفق شده که به 

جمع ۱۰ تیم برتر قاره برسد.
صورت  در  و  هستند  ایران  دوم  تیم  همچنان  آبی ها 
ادامه نتایج خوب، فرصت این را خواهند داشت تا در 

رتبه قاره ای و جهانی بیش از این نیز صعود کنند.

برتر  تیم   ۱۰۰ در  حاضر  ایرانی  تیم  تنها  پرسپولیس، 
ایستاده   ۹۶ جایگاه  در  و  کرده  صعود  پله  دو  جهان، 
به  که  صورتی  در  گل محمدی  یحیی  شاگردان  است. 
پیشرفت  احتمالا  برسند،  متوالی  قهرمانی  پنجمین 
رنکینگ  وبسایت  این  که  چرا  کرد  خواهند  را  زیادی 
بعدی خود را بعد از اتمام لیگ ایران منتشر خواهد 
کرد، تیم فوتبال استقلال در رنکینگ جهانی توانسته 
به رتبه ۲۱۶ برسد و اما همچنان با بهترین رتبه خود 

فاصله زیادی دارد.

یک  از  که  فوتبال  فدراسیون  عمرانی  پروژه های  مدیر 
را  استعفایش  نشده  حاضر  کار  محل  در  پیش  هفته 
ادامه  به  تمایلی  اعلام کرده  و  داده  تحویل مسئولان 

همکاری ندارد.
 سعید دقیقی مدیر پروژه های عمرانی فدراسیون فوتبال 
که از چهره های تحصیل کرده فوتبال محسوب می شود، 
در خصوص برخی پروژه ها با مسئولان جدید فدراسیون 

دچار اختلاف سلیقه جدی شده است.
ظاهراً ورود برخی چهره های غیر مرتبط و فاقد تخصص 
اخیر  ماه های  در  ویژه  به  فوتبال  فدراسیون  به  لازم 

فدراسیون  عمرانی  پروژه های  مدیر  مخالفت  موجب 
نهایت  در  و  برخی تصمیمات غیرکارشناسی  اتخاذ  با 

استعفای وی از این مجموعه شده است.
دقیقی در چهار سال گذشته ریاست کمیسیون املاک و 
شهرسازی شهر قزوین را بر عهده داشته و در سال های 
اخیر فعالیت هایی در بخش عمرانی فدراسیون داشته 
در  دختران  و خوابگاه  فوتسال  خانه  از جمله ساخت 
مرکز ملی و انجام فعالیت های عمرانی متعدد در این 
به سیاست های  توجه  با  این وجود وی  با  مجموعه. 
فدراسیون در ماه های اخیر و ورود افراد غیر مرتبط به 

حوزه مدیریت فوتبال از سمت خودش استعفا کرده و 
با فدراسیون تحت ریاست  تمایلی به ادامه همکاری 

شهاب الدین عزیزی خادم ندارد.
هفته گذشته نیز احمدرضا براتی عضو هیئت رئیسه 
فدراسیون فوتبال به دلیل »رویه موجود در فدراسیون و 
اتفاقات رخ داده در این مدت« از ریاست کمیته تدوین 

و تطبیق مقرارت فدراسیون فوتبال استعفا کرده بود.

صعود پرسپولیس و استقلال در رنکینگ جهانی؛

پرسپولیس سوم و استقلال در رده دهم آسیا

استعفایی دیگر در فدراسیون عزیزی خادم؛

دقیقی هم رفت!

سرخابی ها

فدراسیون فوتبال

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

رئیس فدراسیون فوتبال: 
پول ویلموتس را نمی دهم

واکنش علی دایی به حرف های 
عزیزی خادم؛ اشتباه کرده!

روبروست.  زیادی  مالی  مشکلات  با  فوتبال  فدراسیون 
اخیرا عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال گفت اگر در 
پرونده مارک ویلموتس هم محکوم شوند، پرداخت غرامت 
قرارداد او را متقبل نمی شوند. علی دایی اما در واکنش 
به این اظهارات رئیس فدراسیون فوتبال می گوید: » از 
عزیزی خادم بعید است چنین اظهاراتی داشته باشند. مگر 
آقای ویلموتس با شخص قرارداد بسته که عزیزی خادم 
بگوید، فلانی ها بدهند؟ هنوز برای ایشان جا نیفتاده که 
رئیس فدراسیون فوتبال است و تمام این موارد را قبل 
از اینکه رئیس فدراسیون شود، می دانست. این بدهی، 
متعلق به فدراسیون فوتبال است، البته مراجع قضایی 
باید پیگیری کنند که چطور ویلموتس آمد. البته همه 
ما می دانیم او چطور آمده است. آقای خادم باید بدانند 
می توانیم  مگر  ما  نیست.  فیفا طرف  با  قضایی  مراجع 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال بگوییم این بدهی را 
نمی دهیم؟ شما ندهید، اگر فیفا ما را محروم نکرد، مگر 

به همین راحتی است.«
را  خادم  آقای  اظهارات  این  »وقتی  کند:  می  اضافه  او 
شنیدم، واقعا ماندم! این جواب درباره بدهی ویلموتس 
یعنی چی؟ مگر می شود با فوتبال ملی ما بازی شود که 
رئیس فدراسیون بگوید بدهی خارجی را نمی دهم؟ آقای 
ویلموتس مگر با شخص قرارداد بسته که حالا شخص 
پولش را بدهد؟ او با فدراسیون فوتبال ایران قرارداد بسته 
در  الان  هم  ایران  فوتبال  هم  فدراسیون  ریاست  است. 
اختیار شما )عزیزی خادم( است. پس شما باید این پول 
را تهیه کنید اما بقیه ماجرا که پیگیری قضایی موضوع 
است، پیگیری می شود. وزارت اطلاعات و قوه قضاییه 
پول  شود  مشخص  تا  هستند  قضیه  این  دنبال  حتما 

بیت المال را چه کسی این گونه هدر داده است؟«
زده  اشتباهی  »عزیزی خادم حرف  کند:  تاکید می  دایی 
 CAS است، و از او بعید بود چنین جوابی بدهد. فیفا و یا
آقای تاج را مسئول نمی داند و یا کسان دیگر را مسئول 
فدراسیون  مسئولیت  این  بدهند.  را  پول  که  نمی داند 
فوتبال است. در آن هیاهو یک قراردادی به اشتباه با آقای 
باید جوابگو  فوتبال  فدراسیون  و  بسته شده  ویلموتس 

باشد.«
آقای  مگر  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ادامه  در  دایی 
عزیزی خادم بدون اطلاع از بدهی ویلموتس در انتخابات 
»مگر  می گوید:  است،   شده  نامزد  فوتبال  فدراسیون 
فقط  پس  داشته  خبر  اگر  باشد؟  نداشته  خبر  می شود 
این همه  برای کسب ریاست به فدراسیون آمده است. 
تلویزیون و رسانه ها پیگیر موضوع ویلموتس بودند. چطور 
کسی که می خواهد رئیس فدراسیون فوتبال شود، اطلاع 
شما  باز  باشید،  نداشته  هم  اطلاع  اگر  است؟  نداشته 
برانگیز  سوال  من  برای  هستید.  مسئول  )عزیزی خادم( 
بود که چنین جوابی از رئیس فدراسیون فوتبال از رسانه 
ملی منتشر شده است. یکی از وظایف رئیس فدراسیون 
رسیدگی به همین مسائل است. نه اینکه شانه خالی کند 

و بگوید کسان دیگری باید این پول را بدهند.«
بیانکا اندرسکو، ایگا اسویاتک، پترا کویتووا

در حاشیه
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ورزشی
صاحب رکورد »بدترین تیم جهان« در کتاب گینس به »مسی« پیشنهاد داد

باشگاه فوتبال Íbis، پیشنهادی به مسی ارائه کرده که به سرعت در فضای مجازی منتشر شده و دلیل این موضوع 
نیز، ، این قرارداد ۱۵ ساله است و مسی باید قسم بخورد که »پله« بهتر از »دیگو مارادونا« فقید است و همچنین در 
صورتی که وی با این باشگاه قهرمان شود، قرارداد به طور خودکار فسخ خواهد شد، نام این تیم پس از سپری کردن 
سه سال و ۱۱ ماه بدون حتی یک پیروزی، در کتاب رکوردهای گینس به عنوان بدترین تیم جهان ثبت شده است.

تیم ملی هندبال زنان واکسینه شد
بازیکنان دعوت شده به دومین اردوی تیم ملی هندبال زنان که خود را برای 

شرکت در رقابت های قهرمانی آسیا و انتخابی جهان آماده می کنند، دوز 
اول واکسن کرونا را دریافت کردند، دومین مرحله از اردوی تیم ملی 

از ۵ تا ۱۲ تیر انجام شد و بازیکنان و کادرفنی در آخرین روز اردو دوز 
اول واکسن را دریافت کردند.

سرپرست آکادمی باشگاه استقلال مشخص شد
محمدرضا مهران پور به عنوان سرپرست آکادمی باشگاه استقلال منصوب شد، با 

اعلام باشگاه استقلال تهران و با حکم احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال، 
محمدرضا مهران پور بازیکن اسبق و سال های نچندان دور این باشگاه به عنوان 

سرپرست آکادمی باشگاه منصوب شد، پیش از این ناصر فریادشیران مدیریت 
آکادمی باشگاه استقلال را برعهده داشت که با حواشی هم همراه بود.

کاراته کای آمریکایی جایگزین بهمن عسگری در المپیک شد
محرومیت بهمن عسگری از حضور در المپیک توکیو به دلیل ارتکاب به 

دوپینگ، کاراته کای آمریکا جواز حضور در این رقابت ها را بدست آورد، با 
قطعی شدن محرومیت یک ساله عسگری چهره شاخص کاراته ایران 

و نفر اول رنکینگ وزن ۷۵- کیلوگرم جهان، توماس اسکات کاراته 
کای آمریکایی و نفر ششم جهان جواز حضور در المپیک را بدست آورد.

دختر وزنه بردار ایران المپیک را از دست می دهد؟
پریسا جهانفکریان دختر وزنه بردار پس از اینکه مشخص شد، سهمیه المپیک 

گرفته است، اعلام کرده است عمل جراحی انجام داده است و نمی تواند 
در المپیک شرکت کند، وی در گفتگویی از اینکه سهمیه گرفته است 

گفت: جراحی بر روی دست خود انجام داده و اصلا اطلاع نداشته است 
که امکان دارد شانسی برای رسیدن به سهمیه المپیک داشته باشد.

پنجمی بهترین جایگاه سنگنوردان ایرانی در مسابقات جام جهانی
جام جهانی سنگ نوردی دهم تیرماه در بخش مردان با حضور ۵۳ ورزشکار 

آغاز شد و در مرحله مقدماتی، رضا علیپور با کسب رتبه سوم و مهدی 
علیپور با رتبه دوازدهم به مرحله یک هشتم نهایی راه یافتند، در پایان 

رقابت های جام جهانی سنگ نوردی سوئیس، مهدی علیپور در جایگاه 
پنجم قرار گرفت. رضا علیپور، در مرحله یک هشتم نهایی حذف شد.

استراماچونی رسما سرمربی الغرافه شد
استاد الدوحه، سرانجام همچنان که پیش بینی می شد استراماچونی با الغرافه 

قرارداد امضا کرد، این مربی ایتالیایی رسما با زرد پوشان قرارداد امضا کرد 
تا از فصل بعد در لیگ ستارگان قطر مربیگری کند، طبق اعلام گاتزتا 

دلو اسپورت قرارداد استراماچونی با الغرافه دو ساله است، سرمربی 
سابق استقلال رسما به عنوان سرمربی جدید الغرافه معرفی شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

حضرت حافظ در اثری زیبا می فرماید: 

خسروا گوی فلک در خم چوگان تو باد
ساحت کون و مکان عرصه میدان تو باد

چقدر خوشحال کننده است که جوانان ایرانی را سوار بر اسب 
در میدان چوگان می بینیم و اگر چه تعداد تیم ها اندک و 
حضور در تورنمنت های بین المللی یا برگزاری تورنمنت های 
بین المللی فعلا با این اوضاع و احوال میسر نیست ولی 
همین تورنمنت چهارجانبه جام بهران نیز یک هیجان و 

زیبایی خاصی به رشته چوگان داد.
چوگان ورزش اصیل ایرانی که متاسفانه الان حرفی برای 

گفتن در آسیا و جهان ندارد دوباره در حال احیا شدن است 
اما احیای آن و سربلند کردن چوگان بازان ایرانی در میادین 

جهانی نیاز به یک نگاه ملی دارد.
باید یک عزم ملی بوجود آید و به چوگان به عنوان یک میراث 
گران بهای ایرانی نگاه کنیم تا این ورزش غرور انگیز که رابطه 
انسان با اسب و زمین چمن و محیط را به خوبی آشکار 

می کند، دوباره در جای جای ایرانِ عزیزمان احیا شود.
میدان  در  جهان  چوگان  زمین  استانداردترین  و  اولین 
نقش جهان اصفهان است که پادشاهان و امرا در جایگاه 
با  ایرانی  سوار  چابک  و  ماهر  چوگان بازان  و  می نشستند 

یکدیگر مسابقه می دادند.
متاسفانه آنقدر که بُزکشی افغان ها با آن سیمای خشونت 
آمیزش در دنیا اسم در آورده، چوگان ایرانی هنوز نتوانسته 
جایگاهی در جهانِ ورزش بدست آورد و این موضوع قابل 
تامل، دو علت دارد؛ اول اینکه نگاه ملی به چوگان نیست، 
یعنی می توانیم با برگزاری مسابقات سنتی چوگان، به سبک 
همان دوران کهن و قدیمی با لباس های محلی آن زمان و 
سنت ها و بازی های اطرافش سالانه یک فستیوال راه بندازیم 

و توریست های بسیاری را از نقاط جهان به ایران بکشانیم.

یعنی صرف مسابقه چوگان نباشد بلکه یک جشنواره ای از 
اقوام ایرانی باشد که با همان لباس و آیین های سنتی مثل  
ساز و دُهل و آواز سنتی هم مردم را سرگرم کنند و هم به 

مسابقات چوگان رنگ زیباتری بدهند.
اما هدف از آوردن ابیاتی از حضرت حافظ نشان دادن ریشه 
دار بودن چوگان در ایران است ، چوگانی که در آن دوران، 
چنان رونقی داشته که حضرت حافظ، اینگونه به زیبایی از 

چوگان تعریف و توصیف می کند.
افرادی باید در راس فدراسیون قرار گیرند که یک عقبه قوی و 
بزرگ مالی و معنوی پشت سرشان باشد، که برای یک اسب 
و چند چوگان باز که از خارج می آیند در مضیقه قرار نگیرند و 

دست و دلشان نلرزد.
با این وجود تورنمت چهار جانبه جام بهران در مجموعه سوار 
کاری نوروز آباد برگزار شد که با رقابت تیم های خرگوش دره 
و قصرفیروزه آغاز شد که این مسابقه با نتیجه ٧ - ۴ به نفع 

چوگان بازان خرگوش  دره تمام شد.
در ادامه رقابت چوگان بازان کانون چوگان البرز و نزاجا برگزار 
شد که نتیجه این رقابت 11 - 3 به نفع تیم کانون چوگان 

البرز تمام شد.
بر این اساس تیم کانون چوگان البرز به مقام قهرمانی جام 
بهران دست یافت و تیم های نزاجا و خرگوش دره به ترتیب در 

جایگاه دوم و سوم ایستادند.

به بهانه تورنمنت چهارجانبه چوگان جام بهران؛

خسروا گوی فلک در خم چوگان تو باد

یادداشت

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

اما هدف از آوردن ابیاتی از حضرت حافظ نشان دادن ریشه دار بودن 
چوگان در ایران است ، چوگانی که در آن دوران، چنان رونقی داشته که 

حضرت حافظ، اینگونه به زیبایی از چوگان تعریف و توصیف می کند. افرادی 
باید در راس فدراسیون چوگان قرار گیرند که یک عقبه قوی و بزرگ مالی و 

معنوی پشت سرشان باشد، که برای یک اسب و چند چوگان باز که از خارج 
می آیند در مضیقه قرار نگیرند و دست و دلشان نلرزد.

دو جودوکار پارالمپیکی یکشنبه راهی ترکیه می شوند
دو جودوکار نابینا و کم بینا برای تایید کلاس بندی بین المللی جهت شرکت در 

بازی های پارالمپیک توکیو یکشنبه ۱۳ تیر عازم ترکیه می شوند، نوری در وزن 
منهای ۹۰ کیلوگرم و خیرالله زاده در مثبت ۱۰۰ کیلوگرم جودوکاران اعزامی 

هستند، پیش از این قرار بود این دو جودوکار برای شرکت در یک اردوی 
تمرینی در ترکیه حضور پیدا کنند که لغو شد.

اوزان رسمی بوکس افزایش یافت
در جلسه هیات رئیسه فدراسیون جهانی بوکس که روز جمعه برگزار شد، 

تصمیم بر افزایش رسمی مسابقات در ۲ بخش مردان و زنان گرفته شد، 
بر این اساس، اوزان بخش مردان از ۱۰ به ۱۳ و پیکارهای زنان از ۱۰ 

به ۱۲ وزن افزایش یافت، طبق اعلام فدراسیون جهانی این تغییر از 
مرداد ماه اجرا خواهد شد.
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پس از برتری سه بر یک تیم فوتبال پرسپولیس مقابل 
گل گهر سیرجان در هفته بیست و پنجم لیگ برتر، یحیی 
گل محمدی در تمرین تیمش شرکت نکرد. با توجه به 
اعتراض بازیکنان پرسپولیس پس از پایان این مسابقه به 
مسائل مالی، زمزمه هایی مطرح شد که گل محمدی به 
دلیل دلخوری از این موضوع در تمرین ریکاوری سرخ پوشان 

شرکت نکرده است. با این وجود سرمربی پرسپولیس در 
تمرین روز گذشته تیمش که از ساعت ۱۸:۳۰ در ورزشگاه 
کاظمی برگزار شد شرکت کرد تا تمرینات شاگردانش را برای 
بازی با فولاد زیرنظر بگیرد، شاگردان گل محمدی روز سه 
شنبه در هفته بیست و ششم لیگ برتر در ورزشگاه شهدای 

فولاد میهمان فولاد خوزستان هستند.

مجمع عمومی سالانه فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس در 
سال 1399 به ریاست مهدی علی نژاد، معاون قهرمانی وزارت 

ورزش و جوانان برگزار شد.
مجمع عمومی سالانه فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس 
در سال 1399 روز شنبه 12 تیرماه در شرایطی به ریاست 
مهدی علی نژاد معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان، 
پیمان فخری نماینده کمیته ملی المپیک و سایر اعضای 

مجمع به صورت حضوری و وبیناری در محل آکادمی 
ملی المپیک برگزار شد که اصحاب رسانه از برگزاری آن 
بی خبر بودند. مسئولان فدراسیون پیش از برگزاری مجمع 
در ادوار گذشته خبرنگاران مکتوب و تصویری را هم دعوت 
این  زیادی که  به حواشی  باتوجه  بار  این  اما  می کردند 
فدراسیون داشت، تصمیم گرفتند این مجمع را به صورت 

پنهانی برگزار کنند.

یوهان الیاش رئیس فدراسیون بین المللی اسکی در حکمی 
عباس نظریان را به عضویت کارگروه توسعه برنامه های این 

فدراسیون بین المللی درآورد .
اعضای کارگروه توسعه برنامه های فدراسیون بین المللی 
اسکی مستقیما از سوی ریاست این فدراسیون بین  المللی 
انتخاب شده اند و قرار است در این کارگروه به ارائه برنامه ها 
و راهکارهایی از قبیل برگزاری کمپهای تمرینی، توسعه 

دیگر  و  مختلف  دوره های  به  مربیان  اعزام  زیرساخت ها، 
برنامه ها برای توسعه اسکی جهان پرداخته شود.

این برای نخستین بار است که یک ایرانی به صورت مستقیم 
از سوی رئیس فدراسیون بین المللی اسکی به عضویت این 
نهاد بین المللی درمی آید، هلند، روسیه، دانمارک، صربستان، 
پرتغال، کره جنوبی، آرژانتین، بوسنی و هرزگوین، قزاقستان و 

آفریقای جنوبی دیگر اعضای این کارگروه هستند .

دارد  تأکید  خبری  نشست های  در  سرمربیان  حضور  بر 
اما همچنان شاهد عدم حضور بسیاری از سرمربیان در 

کنفرانس های قبل و بعد از مسابقه هستیم.
برگزاری  بر  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  که  شرایطی  در 
نشست های خبری قبل و بعد از بازی با حضور سرمربیان 
تیم ها تأکید دارد و با غایبان برخورد انضباطی می کند، 
سهل انگاری و بی تدبیری سازمان لیگ و ناتوانی و ضعف 
هواداران  باعث شده  سرمربیان  از  تعدادی  با  برخورد  در 
تیم ها و علاقمندان به فوتبال از صحبت های سرمربیان 
تیم ها قبل و بعد از بازی محروم شوند. در این میان برخی 
سرمربیان نیز که خود را تافته جدا بافته می دانند و حضور 
از بازی را در شأن و  در نشست های خبری قبل و بعد 
جایگاه خود نمی دانند، دستیاران خود را برای گفت وگو با 

رسانه ها اعزام می کنند.
از آنجایی که سازمان لیگ فوتبال ایران نسبت به انتقادات 

موضوع  این  به  نسبت  رسانه ها  سوی  از  گرفته  صورت 
با  انضباطی  برخورد  شهامت  و  توان  و  بوده  بی توجه 
سرمربیان غایب را ندارد، تصمیم بر این است، از این پس 
نشست های خبری قبل و بعد از بازی با حضور دستیاران 
برگزار می شود پوشش داده نشود. ضمن اینکه صحبت های 
سرمربیانی که ترجیح می دهند به جای حضور در نشست 
خبری در فضایی دیگر و با انتخاب خودشان با برنامه های 
خاص صداوسیما گفت وگو کنند نیز پوشش داده نخواهد 

شد.
این اقدام در راستای اعتراض به ضعف و ناتوانی سازمان 
لیگ فوتبال ایران که تنها به فکر برگزاری مسابقات بدون 
رعایت استانداردهای کنفدراسیون فوتبال آسیاست، از سوی 
چند خبرگزاری  اتخاذ شده و در کنار آن انتقاد از سازمان لیگ 
و روابط عمومی آن ادامه خواهد داشت؛ هر چند که نرود 

میخ آهنین در سنگ!

ملی پوشان  به  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سرمربی   
تیم  سرمربی  بنا  محمد  داد،  دلاری  هدیه  اعزامی 
ملی کشتی فرنگی در حرکتی جالب توجه در فاصله 
کمتر از یک ماه مانده تا المپیک توکیو 5 فرنگی کار 
اعزامی کشورمان به این مسابقات را تشویق کرد، بر 

این اساس آقای خاص کشتی فرنگی دنیا مبلغ 1500 
دلار  بعنوان هدیه به فرنگی کاران اعزامی به بازی 
های المپیک توکیو 2020 ، اهداء کرد، کاروان کشتی 
آزاد کسب  کشورمان ۵ سهمیه فرنگی و ۶ سهمیه 

کرده است.

گل محمدی در تمرین پرسپولیس حاضر شد؛

یحیی از قهر برگشت!

وقتی خبرنگاران دعوت نشدند؛

مجمع پنهانی فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس با حضور معاون وزیر!

خبری خوب برای ورزش ایران؛

اسکی دارای کرسی بین المللی شد

ناتوانی سازمان لیگ و تصمیم جدید برای پوشش نشست های خبری: 

نرود میخ آهنین در سنگ!

بنا برای تشویق شاگردانش دست به جیب شد؛
هدیه دلاری آقای خاص به فرنگی کاران

اخبار کوتاه ورزشی
حواشی همچنان اطراف تیم ملی تنیس روی میز؛

آغاز اردوی تیم ملی تنها 
با یک ملی پوش!

اردوی تیم ملی تنیس روی میز تنها با حضور یک ملی 
پوش آغاز شد، اردوی تیم ملی تنیس روی میز در حالی 
آغاز شد که تنها یک بازیکن انتخاب شده برای قهرمانی 

آسیا در آن حضور پیدا کرده است.
افشین نوروزی کاپیتان تیم ملی به دلیل بی عدالتی های 
فدراسیون انصراف خود را اعلام کرده و نوشاد عالمیان هم 
ظاهرا به دلیل ناراحتی هایی که در مسابقات انتخابی داشت  
حضور پیدا نکرده است، همچنین امیرحسین هدایی هم به 

دلیل حضور در مجارستان در این اردو غایب است.

نامه النصر به AFC برای میزبانی از 
تراکتور: اصرار برای بازی در ریاض!

تیم النصر برای میزبانی از تراکتور در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا در ریاض با AFC مکاتبه کرد، النصر از طریق 
فدراسیون فوتبال عربستان نامه ای را به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا )AFC( ارسال کرد و اصرار به میزبانی از تراکتور ایران در 

ورزشگاه خانگی اش دارد.
تیم های ایرانی و عربستانی از سال 2016 میلادی به دنبال 
قطع روابط دیپلماتیک با حکم AFC در زمین بی طرف بازی 
می کنند. اکنون در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
تیم های النصر ریاض و استقلال ایران برای رویارویی با تراکتور 

و الهلال باید زمین بی طرف را به AFC معرفی کنند.
بر اساس این گزارش، تیم النصر با تکیه بر آیین نامه مسابقات 
کنفدراسیون فوتبال آسیا مبنی بر میزبانی صدرنشین ها از حریفان 

خود در مرحله حذفی خواهان بازی با تراکتور در ریاض است.

آلکنو پدیده والیبال ایران را خط زد!؟
لیست 12 نفره بازیکنان تیم ملی ایران برای المپیک توکیو 2021 
اعلام شد و در این بین خبری از بردیا سعادت یکی از پدیده 
ها در رقابت های لیگ ملت های والیبال نیست. لیست تیم 
ملی به شرح زیر است.   پاسورها: سعید معروف، جواد کریمی
 قدرتی زن ها: میلاد عبادی پور، میثم صالحی، امیرحسین 
اسفندیار  سرعتی زن ها: محمد موسوی، مسعود غلامی، علی 
اصغر مجرد  پشت خط زن ها: امیر غفور، صابر کاظمی  لیبرو: 
آرمان صالحی،مهدی مرندی البته خوش خبر سرپرست تیم 
ملی اعلام کرد لیست اعلام شده لیست نهایی نیست ولی 

بعید به نظر می رسد آلکنو تغییر چندانی در آن ایجاد کند.


